
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Številka: 900-3/2024/6 
Datum: 6. 2. 2025 

 

ZAPISNIK  

16. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Gordana Počič, Klaudija Goldinskij, Katja Breznik, Nina Palatin 

Horvat, Tadeja Kerman, ki piše zapisnik. Jan Berden in Silvija Ternar sta opravičeno odsotna. 

Ravnateljica se vabilu ni odzvala. 

 

DNEVNI RED 

1. Ugotovitev prisotnosti  

2. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje UO Sklada zavoda VOMT  

3. Pregled in odobritev prošenj za sofinanciranje Vrtca v naravi 2025  

4. Tekoče zadeve  

5. Razno 

 

K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče lepo pozdravila. Seznanila nas je, da sta se člana upravnega 

odbora Jan Berden in Silvija Ternar opravičila za odsotnost. 

 

K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 15. redne seje UO Sklada zavoda VOMT v pogled po 

elektronski pošti. Pripomb na zapisnik ni bilo. Sklep je bil soglasno sprejet.  



 

Sklep št. 1: Zapisnik 15. redne seje UO Sklada zavoda VOMT se potrdi. 

 

K točki 3 

Prispeli sta dve prošnji za sofinanciranje Vrtca v naravi 2025.  

Sofinanciranje plačila bi se naj nudila otrokom, katerih starši so v 2. plačilnem razredu, kot 

navaja pravilnik Sklada vrtca. 

Glede na to, da sta prispeli le dve prošnji, smo se dogovorili, da bomo obema prošnjama ugodili, 

čeprav ena prošnja ne zadostuje kriterijem in sicer prošnji št. 1 v višini 100%, prošnji št. 2 pa v 

višini 50%. 

 

Sklep št. 2:  Prošnji št. 1. iz vrtca Bogojina za sofinanciranje Vrtca v naravi 2025 se ugodi v 

višini 100%, kar znaša na otroka 116,00 EUR. 

 

Sklep št. 3:  Prošnji št. 2. iz vrtca Martjanci za sofinanciranje Vrtca v naravi 2025 se delno 

ugodi v višini 50%, kar znaša na otroka 58,00 EUR. 

 

K točki 4 

Predsednica Upravnega odbora sklada nam je povedala, da je pri knjigovodji Anki Bočkor 

preverila stanje financ sklada, ki na dan 31. 1. 2025 znaša 1.756,38 EUR. 

Prav tako nas je obvestila, da se bodo sredstva za Sklad vrtca zbirala še na spomladanski 

prireditvi Mavrica prijateljstva. 

Informacij glede plačila in izvedbe plavalnega tečaja še nimamo.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 16.30 uri.  

 

Zapisnik zapisala:     Predsednica Sklada zavoda VOMT: 

Tadeja Kerman         Gordana Počič

    

 

 

 


